
 Protokół  XXVI Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 6 października 2017 roku 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za pierwsze półrocze  

    2017 r., informacja o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2017  

    roku, oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego SPZ  ZOZ Nowa Dęba za   

    pierwsze półrocze 2017 roku. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń     

    majątkowych za 2016 rok radnych Powiatu Tarnobrzeskiego. 

8. Informacja Starosty Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2016 rok  

    Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Kierowników jednostek  

     organizacyjnych Powiatu oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok, 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  11. Zamknięcie obrad sesji 

  

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 14 radnych – 3 radny nieobecnych usprawiedliwionych. ( Lista 

obecności w załączenia – Zał. Nr 1 ). 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu -  Zał. Nr 2  
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zmianie w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 9 w podpunktach „a” zapisu „z 

autopoprawką”. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 14 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej piątej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-14 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informacje wręczono radnym oraz 

zaprezentowano multimedialny pokaz zdjęć zrealizowanych inwestycji na drogach powiatowych –

chodniki. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza nie było pytań ani nikt nie wniósł uwag i  zapytań. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego wpłynęła żadna interpelacja. 

Na ostatniej sesji zapytanie wniósł radny Marek Ożga. Odpowiedź została radnemu udzielona  

w ustawowym terminie na piśmie. 

Radny Jacek Rożek zadał pytanie i głosił propozycję, aby zamienić ciąg drogi na odcinku Dąbrowica 

- Stale – Chmielów – Stale na odcinku przy tzw. zwałce, aby zamienić lub oddać gminie Baranów 

Sand. ciąg przy szkole i przejąć drogę [przez zwałkę do Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 

Zaproponował aby wystąpić do Funduszu aby wspólnie z gminą ubiegać się o chodnik i położenie 

dywanika asfaltowego. Jest to wspólna propozycja mieszkańców. 

Radny Andrzej Kołodziej zapytał o chodnik w Rozalinie termin się zbliża, a wykonawcy nie ma. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu, który poinformował, że wkrótce rozpoczną się prace. 

Radny Wacław Wróbel zapytał o III etap ulicy Kościuszki czy są ustalenia z koleją i czy wszystko 

będzie wykonane na czas? 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Pitra, informując że deklaracje są podjęte. 

 



-   3   - 

 

Radny Tadeusz Rękas również zadał pytanie „co z budową w Sokolnikach?”, termin się  zbliża  

a wykonawców nie ma. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek tłumacząc że terminy są przesuwane. Realizacja jest 

zawsze w terminach i nie ma potrzeby stosowania kar umownych. 

Radny Marek Zięba poprosił o poinformowanie go o dacie przekazania palców budowy – prosił o 

kopie protokołów. 

 

Ad 6). 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Leszek Tomanek odczytał opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2017 r. ( Zał. Nr 4 ). 

Po odczytaniu przez Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu informacji Starosta Tarnobrzeski Paweł 

Bartoszek przedstawił Informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za 

pierwsze półrocze 2017 r., informacja o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze 

półrocze 2017 roku, oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego SPZ  ZOZ Nowa 

Dęba za  pierwsze półrocze 2017 roku. ( Zał. Nr 5 ) 

Po wystąpieniu Starosty radny Tadeusz Rękas zadał pytanie obecnej na sesji p.o. Dyrektora szpitala 

p. Marcie Piskór „Jak się zmieni system finansowania szpitala w nowej sieci szpitali”. 

Odpowiadając pani Piskór poinformowała, ze szpital jest w sieci na okres 4 lat i przez ten okres nic się 

nie powinno zmienić. 

Radny Jacek Rożek zadał kolejne pytanie p.o. dyrektora szpitala odnośnie tzw. niewykonań lub 

nadwykonań jak będą regulowane?. 

Odpowiadają pani Piskór poinformowała, że takowych w szpitalu nie było.  

 

Ad 7) 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego poinformował o dokonanej analizie oświadczeń     

majątkowych za 2016 rok radnych Powiatu Tarnobrzeskiego. ( Zał. Nr 6 ). 

 

Ad 8). 

Starosta Tarnobrzeskiego złożył informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2016 

rok Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Kierowników jednostek  

organizacyjnych Powiatu oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty. 

( Zał. Nr 7 ). 
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Ad 9)  

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok „z autopoprawką”. 

Omówienia tego projektu dokonała Skarbnik Powiatu. 

Po wystąpieniu Skarbnika Powiatu głos zabrał radny Tadeusz Rękas, który zapytał co dalej z naszymi 

szkołami w Nowej Dębie. Szkoły te pochłaniają większość naszych pieniędzy poprzez to zmniejsza się 

pieniądze na inwestycje. 

Zadał pytanie do Starostów : jakie widzą wyjście z tej sytuacji? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek. Przedstawi aktualną sytuację w tych szkołach  

i podejmowanych działaniach w celu utrzymania i profilowania tych szkół. 

Odnośnie  Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie według Starosty dano szansę tej szkole i utworzono 

oddział, żeby starać się uratować tą szkołę. Zarząd ma zapewnienie nowego dyrektora że dokona 

wszelkich starań aby uratować tą szkołę.  

Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie również boryka się z trudnościami. 

Jest coraz mniejszy nabór do tych szkół gdyż utworzono klasy integracyjne i samorządy nie chcą się 

wyzbywać uczniów. 

Opinię pozytywną do powyższego projektu przedstawił pod nieobecność Pana Jerzego Sudoła pan 

Andrzej Kołodziej. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 14 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 10).  

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Dominik 

Szewc odczytał podziękowanie ze Starostwa Powiatowego w Chojnicach w związku z udzieleniem 

przez Powiat Tarnobrzeski pomocy finansowej. 

Przewodniczący Rady poinformował zebranych o otrzymanych przez nich pism o wynikach egzaminu 

maturalnego i egzaminu potwierdzającego na kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami 

edukacyjnymi szkól prowadzonych przez Powiat. ( Zał. Nr 8 ) 
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Ad 11).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXVI Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował: 

Andrzej Siedlak 


